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Zápis z členské schůze 

„Spolku přátel Svaté Trojice“ 

konané dne 10. března 2024 od 17:00 v klubovně ve Svaté Trojici 

Přítomni členové: 13 z 24, viz prezenční listinu. 

Členská schůze je usnášeníschopná. 

Program schůze: 
  

1. Historie spolku, dokončené projekty po dobu fungování spolku, výhody členů, motivace 
2. Zpráva o hospodaření, členské a ostatní příspěvky, co se v 2023 pořídilo atd. 
3. Kolaudace klubovny a plán prací/brigád 2024, rozvoj osady  
4. Plán investic z rozpočtu města na Sv. Trojici v roce 2024, projekt chodníku od Koprnů ke 

kontejnerům, úprava, popř. náhrada svodidel  
5. Čištění pramenů a břehů lomečku 
6. PD vodovod do klubovny, dopřipojení domů na kanalizaci, případně vodovod 
7. Asfaltový povrch do části ulic 
8. Dotace Živé město 
9. Pořádání kulturních a sportovních akcí a určení jejich garantů: Dětský den, rybářské 

závody, nohejbalový turnaj 
10. Návrhy a schválení vstupu nových členů  
11. Různé, výhledové cíle, cesta ke kostelu, točna pro popeláře  
12. návrhy, dotazy, diskuze 

 

Na začátku Jan Jindra seznámil přítomné s programem 
 

Ad 1): Předseda Jan Brabec krátce představil historii spolku od jeho založení v roce 2014,  
zdůraznil přitom důležitost většího počtu členů spolku a jako motivaci pro vstup nových členů 
uvedl lepší pozici spolku pro jednání s úřady nebo zapůjčení klubovny a vybavení pro členy 
zdarma. Připomenu také úspěchy spolku v minulosti – čištění lomečku, stavba klubovny, 
zavedení vodovodu a kanalizace, veřejné osvětlení 
 
Ad 2): Jan Jindra přednesl zprávu o hospodaření spolku za rok 2023: členské příspěvky činily 8 
500,- Kč, dary od nečlenů a sponzorů 15900,- Kč. Z dotací Živé město jsme pořídili pivní sety za 
25 000,- Kč, z úspor za příměstské tábory jsme pořídili dětský kolotoč za 53 000,- Kč. Dále byly 
provedeny: fasáda, nátěry štítů, kamery, revize a úpravy nutné ke kolaudaci - elektro, kominík, 
uspořádali jsme dětský den, Halloween, advent. 

Na letošní rok jsou podány žádosti o dotace na osadu – 17787,- Kč, dotace na stavbu 133 854,- 
Kč, dotace Živé město 29 900,- Kč. 

Stav financí ke konci roku 2023: na účtu 39 606,- Kč, v pokladně : 15 987,- Kč 

Petra Koprnová doplnila bilanci Dětského dne: příjmy 9 600,- Kč, náklady 6 951,- Kč 
 
Ad 3): Zdeněk Veverka přednesl zprávu o kolaudaci klubovny.  

Pak předložil plán prací na letošní rok:  

- povolení na poražení bříz a olší u lomečku do konce března 

- jarní brigády – pohrabání okolí klubovny (hlásí se K. Špirhanzl), vysazení náhrady za 
poražené stromy 
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- sečení okolí klubovny: technické služby města sečou 2x až 3x za rok, zbytek musíme 
vlastními silami (hlásí se Petra Koprnová, Aleš Ebenhöch). Cestu není třeba sekat. 

 
Ad 4): Předseda Jan Brabec přednesl zprávu o plánu investic z rozpočtu města 

Na projekt chodníku okolo 100 000,- Kč (od Koprnů kolem Huislů ke svodidlům). 

Čištění stoky na dešťovou vodu 30 000,- Kč. Stoka se musí přemístit na hranice soukromých 
pozemků, je třeba to dohodnout s majiteli pozemků a provést zaměření. 

Jan Jindra doplnil, že opět budeme žádat o dotaci od ČEZu na projekt chodníku – 50 000,- Kč, 
zajišťuje L. Kučera 
 
Ad 5): Jan Brabec a Zdeněk Veverka projednali problematiku čištění lomečku. Spolek rybářů 
navrhuje snížení počtu ryb do 30 kaprů. Vyčištění bude provedeno vlastními silami na podzim. 
Bude vyčerpáno co nejvíce vody, budou očištěny kameny a odsáto bahno ze dna. Bude potřeba 
pracovat v pátek a celý víkend, pokud pozveme fekál, bude to ve všední den. Dokončení čištění 
pak bude příští víkend. 
 
Ad 6): Jan Brabec informoval o stavu zavedení vodovodu do klubovny. Je to kromě jiného 
nutné kvůli kolaudaci klubovny. Povede se nejspíše od Huislů. V současnosti probíhají územní 
rozhodnutí a podání žádosti o stavební povolení. Stavba bude provedena v létě 2024. 
 
Ad 7): Jan Brabec informoval o stavy asfaltování cest v osadě. Je třeba připravit odkup 
pozemků nebo dohody s majiteli pozemků. Asfaltování bude provedeno asi příští rok, možná ve 
dvou etapách. 

Dále byl zmíněn návrh na opravu autobusové zastávky. Bude podána žádost o dotaci na 
přestavbu na zděnou zastávku. Rovněž je třeba nezapomenout na přechod přes silnici, až bude 
hotový chodník. 

Také bylo zmíněno veřejné osvětlení – přesunutí sloupu u Aleše Ebenhöcha a doplnění 
jednoho světla naproti Doležalům. 
 
Ad 8): Petra Koprnová informovala o žádosti o dotaci Živé město, letos na televizi do klubovny. 
Podrobné informace o získaných dotacích a příspěvcích sponzorů na akce a tábory byly 
uvedeny na samostatném papíru, který Petra Koprnová předala účastníkům schůze a který je 
přiloženy k tomuto zápisu. 
 
Ad 9): Dále proběhla diskuse o kulturních akcích plánovaných na letošní rok: 
       -    informace o konání pouti 25.5.2024 

- Dětský den 29.6.2024, zajišťuje Petra Koprnová 

- Halloween, jsou možné dva termíny 

- Advent – sobota 30.11.2024, zajišťují Jindrovi 

- Čerti – čtvrtek 5.12.2024, zajišťuje Pavlína Márová 

- Rybářské závody – termín zatím není určen, vzhledem k plánovanému čištění 
lomečku, zajišťuje Zdeněk Veverka 

- Nohejbalový turnaj – nejspíš v září, termín bude upřesněn 

- Stavění májky 

- Velikonoce  
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Pavlína Márová informovala, že poslala příspěvek o akcích spolku v roce 2023 do kroniky 
Trhových Svinů. 
  
Ad 10): Sekretář Ladislav Kučera uvedl, že je přítomno 13 členů spolku z celkového počtu 24, 
schůze je tedy usnášeníschopná. Členská schůze potom odhlasovala přijetí nových členů do 
Spolku přátel Svaté Trojice. Všemi 13 hlasy byli přijati následující čtyři členové: 

Kristýna Benediktová, Matěj Kružberský, Marek Hoffelner, Barbora Šafránková 

Spolek má tedy nyní 28 členů, na schůzi je přítomno 17 členů. 
 
Ad 11): Různé 

- Úklid po akcích. Pavlína Márová po každé soukromé akci v klubovně zajde neformálně 
zkontrolovat úklid  

- Pokud se něco kupuje pro spolek, je třeba jako fakturační adresu uvést adresu Spolku 

- Fotky z akcí, pokud jich je hodně, neposílat hromadně na skupiny WhatsApp, ale 
emailem správci stránek Spolku L. Kučerovi (lada_kucera@volny.cz), který je uveřejní ve 
fotogalerii na stránkách Spolku (https://svatatrojice.eu) 

 
PŘÍLOHY: 

1. Prezenční listina členů Spolku 

2. Prezenční listina nečlenů Spolku 

3. Vyúčtování Dětského dne a Halloweenu v roce 2023, Petra Koprnová 
 

 

Zapsal Ladislav Kučera, sekretář Spolku 
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